
 

МАР’ЯНІВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА 

ЛУЦЬКОГО РАЙОНУ ВОЛИНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

ПРОТОКОЛ № 21 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

від 14 грудня 2023 року 

Засідання виконкому вів Мар’янівський селищної голова 

Олег Басалик 

 

Початок о 10 год 05 хв. 
 

Узяли участь у засіданні: 
 

Члени виконавчого комітету: 
 

 

1. Басалик Олег Володимирович, селищний голова; 
2. Васюренко Ольга Мирославівна, секретар Мар’янівської селищної 

ради восьмого скликання; 
3. Гиль Іван Порфирович, староста Бужанівського старостинського 

округу;  
4. Доманюк Петро Юрійович, представник ПП «Агро-Експрес-Сервіс»; 
5. Кусевич Павло Юрійович, начальник відділу соціального захисту 

населення;  
6. Лем Ярослав Степанович, староста Цегівського старостинського  

округу; 
7. Папиш Марія Ярославівна, староста Галичанського старостинського 

округу; 

8. Поліщук Ірина Володимирівна, начальник відділу «Центр надання 
адміністративних послуг». 

9. Сафонік Богдан Олексійович, представник громадськості.  
 

Зі складу виконкому відсутні на засіданні: 
1. Гриб Валентина Василівна, завідувач ЗДО «Берізка» с. Борочиче; 
2. Киричук Сергій Анатолійович, староста Бранівського 

старостинського округу; 
3. Луговська Дарина Анатоліївна, юрист ТзОВ «Горохів – насіння». 
4. Мельничук Іван Ростиславович, представник ТОВ «Агросвіт –

Волинь»; 
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5. Мороз Тамара Макарівна, директор Бранівського ліцею Луцького 
району Волинської області; 

6. Садольський Ярослав Анатолійович, ФОП, член спілки АТО. 
 

 

Присутні: 
1. Катерина Павлік, начальник фінансового відділу. 
2. Василь Новосад, начальник Мар’янівського ВУЖКГ. 
3. Ольга Повзун, начальник служби у справах дітей. 
 

Селищний голова зачитує розпорядження від 11.12.2023 № 135-р «Про 
скликання та проведення позачергового засідання виконавчого комітету 
Мар’янівської селищної ради», повідомляє, що на засіданні виконавчого 
комітету присутні та зареєстровані 9 осіб, що складає більшу половину 
персонального складу, тому засідання є повноважним і його можна розпочати. 

 

Селищний голова запитує чи є питання стосовно порядку денного. Питань 
немає.  

Селищний голова пропонує долучити до порядку денного питання: 
- Про визначення уповноважених щодо складання акта встановлення 

факту здійснення догляду за особами з інвалідністю I чи II групи та  особами, 
які потребують постійного догляду. 

Технічне голосування: «За» - 9. Підтримано. 
 

Селищний голова запитує членів виконавчого комітету чи є запитання, 
пропозиції до порядку денного. Відповідь: «Немає». 

Селищний голова ставить порядок денний із внесеними змінами на 
голосування: 

Технічне голосування: «За» - 9. Підтримано. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про схвалення проєкту бюджету Мар’янівської селищної 
територіальної громади на 2024 рік. 
Інформує: Катерина Павлік, начальник фінансового відділу. 

 

2. Про коригування тарифів на послуги з централізованого 
водопостачання. 

Інформує: Василь Новосад, начальник Мар’янівського ВУЖКГ. 

 

3. Про надання дозволу на вчинення правочину щодо нерухомого 
майна на ім’я малолітньої дитини. 
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Інформує: Ольга Повзун, начальник служби у справах дітей. 
 

4. Про видачу свідоцтва на право власності на житло гр.  
ХХХХ. 

Інформує: Олег Басалик, селищний голова. 
 

5. Про надання дозволу на зрізання дерева у смт Мар’янівка. 
Інформує: Олег Басалик, селищний голова. 

 

6. Про визначення уповноважених щодо складання акта 
встановлення факту здійснення догляду за особами з інвалідністю I чи II 
групи та особами, які потребують постійного догляду. 

Інформує: Кусевич Павло Юрійович, начальник відділу соціального захисту 
населення. 

СЛУХАЛИ: 1. Про схвалення проєкту бюджету Мар’янівської 
селищної територіальної громади на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Катерина Павлік, начальник фінансового відділу 

повідомляє, що постійна комісія з питань бюджету, 
фінансів, планування, управління власністю, соціально-

економічного розвитку та інвестиційної діяльності, 
депутатської діяльності та етики, дотримання прав людини, 
законності та правопорядку, яка мала відбутись сьогодні о 
9 год не відбулась. Чи маємо ми право розглядати чи 
схвалювати проєкт цього рішення? Засідання Робочої групи 
не завжди були правомощними, так як не всі члени Робочої 
групи відносились до виконання своїх обов’язків 
добросовісно. 
Селищний голова наголошує, що основною функцією 
бюджетної комісії є підготовка проєкту бюджету, яку вони 
проігнорували. 
Репліка Івана Гиля – для чого заслуховувати проєкт 
рішення, доповідати, якщо висновків/рекомендацій комісії 
не надходило.  

Катерина Павлік повідомляє, що є незабезпеченість по 
заробітній платі та інших статтях видатків. 
Пропозиція Ірини Поліщук оскільки комісія не відбулась 
проєкт рішення зняти з порядку денного. 
Селищний голова пропонує ще раз запропонувати комісії з 
питань з питань бюджету, фінансів, планування, управління 
власністю, соціально-економічного розвитку та 
інвестиційної діяльності, депутатської діяльності та етики, 
дотримання прав людини, законності та правопорядку 

розглянути це питання, а потім ще раз зібратись та 

розглянути. 
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Ставить пропозицію на голосування. 
Технічне голосування: «За» - 9. Підтримано. 
 

ВИРІШИЛИ: Знято з порядку денного. 
СЛУХАЛИ: 2.Про коригування тарифів на послуги з 

централізованого водопостачання. 
ВИСТУПИЛА: Василь Новосад, начальник Мар’янівського ВУЖКГ. 

 

ВИРІШИЛИ: Рішення прийнято. 
Рішення № 152 додається. 
Результат голосування: «За» - 9. 

 

СЛУХАЛИ: 3. Про надання дозволу на вчинення правочину щодо 
нерухомого майна на ім’я малолітньої дитини. 

ВИСТУПИВ: Ольга Повзун, начальник служби у справах дітей. 
 

ВИРІШИЛИ: Рішення прийнято. 
Рішення № 153 додається. 
Результат голосування: «За» - 9. 

 

СЛУХАЛИ: 4. Про видачу свідоцтва на право власності на житло гр. 
ХХХХ. 

ВИСТУПИВ: Олег Басалик, селищний голова. 
ВИРІШИЛИ: Рішення прийнято. 

Рішення № 154 додається. 
Результат голосування: «За» - 9. 

 

СЛУХАЛИ: 5. Про надання дозволу на зрізання дерева у 
смт Мар’янівка. 

ВИСТУПИВ: Олег Басалик, селищний голова. 
Пропозиція селищного голови внести зміни в назві рішення 
замінити слово «дерева» на «дерев», в п.1 рішення слово 
«Луцьк» замінити на «Горохів». 

Ставить пропозицію на голосування. 
Технічне голосування: «За» - 9. Підтримано. 

ВИРІШИЛИ: Рішення прийнято. 
Рішення № 155 додається. 
Результат голосування: «За» - 9. 

 

СЛУХАЛИ: 6. Про визначення уповноважених щодо складання акта 
встановлення факту здійснення догляду за особами з 
інвалідністю I чи II групи та особами, які потребують 
постійного догляду. 

ВИСТУПИЛА: Кусевич Павло Юрійович, начальник відділу соціального 
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3axucTy HaceJrelrHr.

BLIPilWIJIII: Piueuus upufiuxro.

Piuenns }l'e 156 AoAaerbcfl.

Pesymrar roJrocyBaHHf,: <3u - 9.

Bacanur Orer 3arrrrrye y urenin BHKoHaBqoro rorrrirery qH e y Bac npouosuqii,
3ayBa)r(eHus? Heuae.

Ce.tutt{uul"{ roJIoBa oronomye npo 3aKpr,rrrf, gaci1aHur Br4r(oHaBrroro xruirery.

Cernululrrl rorona -4
Cer<perap fuT. Orura BacrcpeHro
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